
Enköpings Brukshundklubb 
                                                  Medlemsmöte 

                                              2021-09-12 
 

 
 
 
§1 Mötets öppnande 
 
Ordförande förklarar mötet öppnat  
 
§2 Fastställande av röstlängd 
 
Röstlängden fastställdes till 11 st 
 
§3 Godkännande av dagordningen 
 
 Ja 
 
§4 Val av justerare 
 
Kim Widman och Peo Andersson 
 
§5 Föregående mötesprotokoll 
 
En soffgrupp har införskaffats och finns nu i stugan ! 
 
§6 Rapport från styrelsen 
  
Arbete med att byta ut klubbens lås har påbörjats, nuvarande lås har suttit ett tag nu och ett 
mörkertal med nycklar är i omlopp. Planen är att installera ett elektroniskt lås på ytterdörren 
och byta låscylindrarna in till själva klubbstugan ( innerdörren ) och köksdörren. Mer 
information kommer framöver om detta ! 
 
Angående vattenfrågan så har Svante nu kontakt med entreprenören som ska utföra arbetet 
och försöker skynda på detta, senaste budet är att 3:e eller 4:e veckan i September ska 
arbetet komma igång. Fortsättning följer… 
 
Angående MH-banan / aktivitetsbanan som planeras i den outnyttjade skogen så kommer vi 
ta hjälp av någon domare eller beskrivare för att utnyttja marken på så bra sätt som möjligt. 
 
Peo Andersson informerade om att en bruks-konferens för distriktet kommer att 
genomföras på klubben i November och att en domar-auktorisation också kommer att ske i 
Oktober på klubben. 
 



Ansökan för nästa års tävlingar är inlämnade och dessa motsvarar på ett ungefär årets 
tävlingar. 
   
§7 Kassörens rapport 
 
Medlemsantal 299 st, medlemsintäkter 45045 kr, intäkter tävling 20180 kr, intäkter 
utbildning 25200 kr, uthyrning 20200 kr : 110 625 kr.   Utgifter : medlemmar + tävlingar + 
underhåll + sophämtning + el + bredband + inköp : 65 613 kr 
 
§8 Rapport från utskotten 
 
8.1 Tävling 
 
8.2 Utbildning 
 
Ulrika Stenholm har tagit över utskottet och höstens kurser kör snart igång !  
 
8.3 Organisation & PR 
 
Ulrika Brindeberg meddelar att Agria fortsätter även nästa år som sponsor åt klubben. 
 
8.4 Köket 
 
 
8.5 Anläggning 
 
Belysningen på klubben börjar bli bristfällig på sina håll, anläggning tittar närmare på detta. 
Under sommaren har vi haft lite problem med Mo-gård som skött klippningen av gräset men 
vi hoppas på att detta blir bättre nästa år. 
Ett förslag har inkommit om att måla de uppstickande stenarna på klubben tex. röda så de 
syns bra när gräset klipps så inte klipparen får skador. 
Vi skulle behöva byta ut plankorna på hopphindrena då dessa börjar bli torra och spruckna.  
Taket över altanen på lilla stugan vid planeringen behöver översyn och detta behöver även 
räcket runt altanen på klubbstugan. Anläggning tittar på detta ! 
 
8.6 Rally 
 
Gruppträningar fortsätter och nästa år tävlingar planeras, Kim Widman blir Rallyutskottets 
kontakt mot styrelsen. 
 
8.7 Samhällsnyttiga hundar 
 
Inget att rapportera  
 
§9 Övriga frågor 
 



 Frågan kom upp om styrelseprotokoll och medlemsmötesprotokoll kommer läggas upp på 
hemsidan och svaret är ja. 
 
Nästa medlemsmöte är 12 december klockan 15:00 
 
§10 Mötets avslutande 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
---------------------------------------------                    ------------------------------------------------ 
Ordförande                                                             Vid protokollet 
Svante Friberg                                                         Svante Friberg 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
---------------------------------------------              ------------------------------------------------------ 
Justerare                                                           Justerare 
Kim Widman                                                     Peo Andersson 


